



GENESTRA
BRANDS®

333-90C-LBL

Veena Code: RHDC LM 0899
Supplier Code: 333-90C
Product Name: Adreno Restore
Count: 90 vegetarian capsules
Date: 05.11.21
Change Control: QE-02163, QE-011349

Label Version # V3

VEVA Version # V3

Product Information

Label Size: 75" x 2.5625" Bottle Size: 225cc white HDPE
Fonts: Benton Sans Compressed (Book, Book Italic, Regular, Bold, Black)
Printer: Kwalify Labels
Stock: Avery stock #78098
Laminates: Gloss
Roll Direction: # 4 LEL Lot/Exp Area: 0.82" x 0.36

Color

330

715

Revision Notes: QE-02163: RHDC address update; QE-011349: Label Standardization; Genestra CAN Label Template: 07331, 07359, 07436, 07439, 07439680
Updated/dated risk info as per Ashwagandha monograph; list ascorbyl palmitate as Vitamin C source

Recommended Adult Dose: Take 3 capsules daily with a meal, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as recommended by your healthcare practitioner. Avoid taking before bedtime. Consult your healthcare practitioner for use beyond 1 month. **Risk Information:** Do not use this product if you have bipolar disorder, bipolar spectrum disorder or high blood pressure. Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant, breastfeeding, taking antidepressant medication, birth control or hormone replacement therapy (HRT), or have any type of acute infection. Avoid taking with alcohol or products that cause drowsiness. Consult your healthcare practitioner if symptoms persist or worsen. Stop use if you experience irritability or insomnia. Some people may experience drowsiness. Exercise caution if operating heavy machinery, driving a motor vehicle or involved in activities requiring mental alertness. **Keep out of the reach of children.** Use only if safety seal is intact. Store in a cool, dry place.

Dose recommandée pour adultes : Prendre 3 capsules par jour au repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis de votre professionnel de la santé. Éviter de prendre avant le coucher. Consultez votre professionnel de la santé pour une utilisation au-delà d'un mois. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous souffrez de trouble bipolaire, de trouble du spectre bipolaire ou d'hypertension. Consultez votre professionnel de la santé avant d'utiliser si vous êtes enceinte, si vous allaitez, si vous prenez des antidépresseurs, des contraceptifs oraux ou si vous suivez une hormonothérapie de remplacement (HTR), ou si vous avez une quelconque infection aiguë. Éviter de consommer de l'alcool ou tout autre produit pouvant causer de la somnolence. Consultez votre professionnel de la santé si les symptômes persistent ou s'aggravent. Cesser de prendre le produit si vous souffrez d'irritabilité ou d'insomnie. Certaines personnes pourraient éprouver de la somnolence. Faire preuve de prudence si vous conduisez de la machinerie lourde ou tout autre véhicule motorisé, ou si vous devez entreprendre des activités qui requièrent de la vigilance. **Garder hors de la portée des enfants.** Utiliser seulement si le sceau de sécurité est intact. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.



Scan to learn about our quality excellence
Scannez pour vous informer sur
l'excellence de la qualité

Contents may not fill package in order to accommodate required labeling. Please rely on stated quantity. Il est possible que le contenu ne remplit pas la bouteille afin de tenir compte de l'étiquetage. Fiez-vous à la quantité indiquée.



Lot/Exp

V3 **333-90C**
Seroyal International
1-150 Via Renzo Drive,
Richmond Hill, ON L4S 0J7
seroyal.ca



GENESTRA
BRANDS®

Adreno Restore

Herbal Formula Formule à base de plantes

*Rhodiola helps support cognitive function such as mental focus and mental stamina.
Eleuthero is used in Herbal Medicine to help improve mental and physical performance after periods of mental or physical exertion.*

La rhodiole aide à soutenir les fonctions cognitives telles que la concentration mentale et l'endurance mentale. L'éleuthérocoque est utilisé en phytothérapie pour aider à améliorer les performances mentales et physiques après des périodes d'effort mental ou physique.

90 VEGETARIAN CAPSULES
90 CAPSULES VÉGÉTARIENNES

NPN 80052566

EACH CAPSULE CONTAINS:

Vitamin C (magnesium ascorbate/ascorbyl palmitate)	125 mg
Vitamin B6 (pyridoxal 5-phosphate)	8 mg
Vitamin B12 (methylcobalamin)	133 mcg
Pantothenic Acid (calcium d-pantothenate)	33 mg
Magnesium (magnesium glycinate/ascorbate)	35 mg
Zinc (zinc citrate)	2 mg
Ashwagandha (<i>Withania somnifera</i>) Root Extract (5-8:1)	67 mg
335-536 mg Dried Equivalent	
Rhodiola (<i>Rhodiola rosea</i>) Root Std. Extract (3% Rosavins, 1% Salidroside)	67 mg
Eleuthero (<i>Eleutherococcus senticosus</i>) Root Extract (15:1)	67 mg
1005 mg Dried Equivalent	

CHACQUE CAPSULE CONTIENT :

Vitamine C (ascorbate de magnésium/palmitate d'ascorbyle)	125 mg
Vitamine B6 (5-phosphate de pyridoxal)	8 mg
Vitamine B12 (méthylcobalamine)	133 mcg
Acide pantothénique (d-pantothénate de calcium)	33 mg
Magnésium (glycinate/ascorbate de magnésium)	35 mg
Zinc (citrate de zinc)	2 mg
Extrait de racine d'ashwagandha (<i>Withania somnifera</i>) (5-8:1)	67 mg
Équivalent en poids sec de 335-536 mg	
Extrait normalisé de racine de rhodiole (<i>Rhodiola rosea</i>) (3 % de rosavine, 1 % de salidroside)	67 mg
Extrait de racine d'éleuthéro (<i>Eleutherococcus senticosus</i>) (15:1)	67 mg
Équivalent en poids sec de 1005 mg	

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, cellulose, silica
Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, cellulose, silice